
Protokół Nr IX/19 
 

z obrad IX sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Siemiatycze 

w dniu 10 czerwca 2019 roku 
 

Obrady IX sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 16:00, zakończyły zaś 
o godzinie 16:22.  

 

W obradach IX sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do protokołu 
listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na IX sesji: 

1. Witold Berski 
2. Marek Bogucki 
3. Melania Grygoruk 
4. Jan Hyndza 
5. Jerzy Korowicki 
6. Antoni Kosieradzki  
7. Igor Mironkiewicz 
8. Katarzyna Nayda 
9. Paweł Onieszczuk 
10. Jerzy Roszczenko 
11. Łukasz Rybałtowski 
12. Agnieszka Monika Zalewska 

 
Radni nieobecni na IX sesji: 

1. Katarzyna Jarocka 
2. Igor Śnieżko 
3. Marcin Usakiewicz 

 
 
 
W obradach IX sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 
3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2). 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 

Obrady IX sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 10 czerwca 2019 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Monika Zalewska, która na wstępie powitała 
wszystkich przybyłych na IX sesję Rady Miasta.  

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 



Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji radni zapoznali się z uchwałą zmieniająca 
uchwałę w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta 
Siemiatycze 

na lata 2019-2022". Przewodnicząca zaproponowała, żeby wprowadzić tą uchwałę do punktu 
8 porządku obrad. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 
„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Hyndza Jan „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Kosieradzki Antoni „za” 

7 Mironkiewicz Igor „za” 

8 Nayda Katarzyna  „za” 

9 Onieszczuk Paweł „za” 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawia się następująco: 

1) otwarcie obrad, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z obrad  VIII sesji Rady Miasta, 

4) podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych na terenie Miasta Siemiatycze, 

5) podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Białymstoku skargi na uchwałę Nr XLV/275/18 z dnia 8 czerwca 2018 r. w 
sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na 
terenie Miasta Siemiatycze, 



6) podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników, 

7) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r., 

8) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami Miasta Siemiatycze na lata 2019-2022", 

9) wolne wnioski, 

10) zakończenie obrad. 

 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołów z obrad  VIII sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z VIII sesji Rady Miasta wyłożony jest na 
stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 
przyjęty.  

Przewodnicząca Rady odczytała opinię NSZZ Solidarność, która nie wnosi żadnych uwag do 
propozycji uchwał na dzisiejszą sesję. Opinia związków stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

Do punktu 4 – podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i 
podawania napojów alkoholowych na terenie Miasta Siemiatycze. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwała została omówiona na komisji, zapytała czy 
radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały? 
 
Radni pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Miasta 
Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 
„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Korowicki Jerzy „za” 
6 Kosieradzki Antoni „za” 
7 Mironkiewicz Igor „za” 
8 Nayda Katarzyna  „za” 
9 Onieszczuk Paweł „za” 
10 Roszczenko Jerzy „za” 
11 Rybałtowski Łukasz „za” 
12 Zalewska Agnieszka „za” 
 12 „za” 



Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/52/19 –Załącznik Nr 4 
 
 
Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Białymstoku skargi na uchwałę Nr XLV/275/18 z dnia 8 czerwca 
2018 r. w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie Miasta Siemiatycze 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że uchwała została omówiona na komisji, zapytała czy 
radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały? 
 
Radni pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Miasta 
Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 
„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Korowicki Jerzy „za” 
6 Kosieradzki Antoni „za” 
7 Mironkiewicz Igor „za” 
8 Nayda Katarzyna  „za” 
9 Onieszczuk Paweł „za” 
10 Roszczenko Jerzy „za” 
11 Rybałtowski Łukasz „za” 
12 Zalewska Agnieszka „za” 
 12 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/53/19 –Załącznik Nr 5 
 
 

Do punktu 6 - podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników  

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała została zaopiniowana na komisji i do pracy w 
zespole zgłosili się następujący radni:  

- radny Paweł Onieszczuk, 

- radna Katarzyna Jarocka, 

- radny Igor Śnieżko, 

- radny Łukasz Rybałtowski, 



- radna Katarzyna Nayda. 

 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem w sprawie powołania zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Korowicki Jerzy „za” 
6 Kosieradzki Antoni „za” 
7 Mironkiewicz Igor „za” 
8 Nayda Katarzyna  „za” 
9 Onieszczuk Paweł „za” 
10 Roszczenko Jerzy „za” 
11 Rybałtowski Łukasz „za” 
12 Zalewska Agnieszka „za” 
 12 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/54/19 –Załącznik Nr 6 
 

Do punktu 7 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r., 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie zmian. 
 
Pani Skarbnik powiedziała, ze Zwiększenia w planie dochodów o kwotę 262 200 zł, w tym: 
- 50 000 zł - wprowadzenie nowych dochodów na „Strategię Rozwoju Elektromobilności 
Miasta Siemiatycze” dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej, z programu priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. 
Część 2) Strategia rozwoju elektromobilności”. Wysokość dofinansowania wynosi 100 % 
kosztów kwalifikowanych ujętych we wniosku tj. 50 000,00 zł 
- 187 200 zł - otrzymana dotacja celowa na zadania bieżące z przeznaczeniem na 
dofinansowanie funkcjonowania 3 żłobków w ramach programu „Maluch+", zgodnie z 
decyzja Wojewody Podlaskiego. Uwolnione zostają własne środki przeznaczone na ten cel w 
budżecie pierwotnym. 
-  25 000 zł - przyznane dofinansowanie z Ministerstwa Sportu na zadanie inwestycyjne pn. 
„Budowa Otwartej Strefy Aktywności w Siemiatyczach". 
Zwiększenia w planie wydatków o kwotę 262 200 zł, w tym: 
- 50 000 zł - zwiększenie wydatków na funkcjonowanie MKS oraz pilotażowych przejazdów 
Z Miasta Siemiatycze do dworca PKP Siemiatycze Stacja. 
- 50 000 zł - przeznaczenie zgodne z dofinansowaniem przyznanym przez NFOŚ. - strategia 
rozwoju elektromobilności. 



-  8 000 zł - zwiększenie wydatków na funkcjonowanie OSP i orkiestry OSP z 
przeznaczeniem na zakup energii i bieżącego wyposażenia. 
- 74 200 zł - zwiększenie wydatków bieżących na ponoszone koszty w związku z 
uczęszczaniem dzieci z terenu miasta do przedszkoli gminnych. 
- 15 000 zł - zwiększenie wydatków bieżących na zakup energii i usług. 
- 65 000 zł - wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa Otwartej Strefy 
Aktywności w Siemiatyczach" - zadanie w części finansowane z Ministerstwa Sportu. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytani do uchwały? 
Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2019 r. Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 
„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Korowicki Jerzy „za” 
6 Kosieradzki Antoni „za” 
7 Mironkiewicz Igor „za” 
8 Nayda Katarzyna  „za” 
9 Onieszczuk Paweł „za” 
10 Roszczenko Jerzy „za” 
11 Rybałtowski Łukasz „za” 
12 Zalewska Agnieszka „za” 
 12 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/55/19 –Załącznik Nr 7 
 
 
Do punktu 8 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Gminnego 
Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Siemiatycze na lata 2019-2022", 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwała była podejmowana na poprzedniej sesji, 
wprowadzana jest drobna zmiana, § 3 otrzymuje brzmienie; „uchwała wchodzi w życie z 
dniem podjęcia i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego”. 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni zgłaszają jakieś pytania do uchwały. 

Radni pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Siemiatycze na lata 
2019-2022". Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 
„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 



 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Korowicki Jerzy „za” 
6 Kosieradzki Antoni „za” 
7 Mironkiewicz Igor „za” 
8 Nayda Katarzyna  „za” 
9 Onieszczuk Paweł „za” 
10 Roszczenko Jerzy „za” 
11 Rybałtowski Łukasz „za” 
12 Zalewska Agnieszka „za” 
 12 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/56/19 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 9 – wolne wnioski. 
 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Burmistrz zwrócił się do dyrektorów szkół czy nie warto skrócić lekcji w szkołach w 
związku z upałami. 

Burmistrz powiedział, ze w dniu wczorajszym odbył się piknik rodzinny „Cudze chwalicie 
swego nie znacie”, powiedział, że chciałby w tym momencie podziękować wszystkim 
zaangażowanym dyrektorom: Joannie Gołubkiewicz, Beacie Krzywickiej, Barbarze 
Terpiłowskiej, Radosławowi Kondraciuk, Agnieszce Sitarskiej, Mariuszowi Pyzowskiemu, 
Bogusławowi Zduniewicz, Jolancie Sidorowicz i Małgorzacie Śnieżko.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Ewie Nowik – Dyrektor Miejskiej Biblioteki 
Publicznej. 

Pani dyrektor Biblioteki powiedziała, że jest teraz taka akcja „podaruj wiersz” organizowana 
przez Fundację Zbigniewa Herberta, polega to na tym żeby na specjalnej papeterii przepisać 
własnoręcznie wiersz, Pani Dyrektor zwróciła się do radnych z zaproszeniem do wzięcia 
udziału i przepisaniu wierszy, które następnie zostaną rozdane mieszkańcom miasta przez 
radnych Młodzieżowej Rady Miasta.  

Przewodnicząca Rady w imieniu radnych odpowiedziała, że radni z miłą chęcią włączą się do 
tej akcji. 

 

- Radny Mironkiewicz poruszył temat pikniku, powiedział, że faktycznie impreza była bardzo 
udana, zaproponował, żeby na przyszłość wydłużyć trochę imprezę co najmniej o 1 godzinę. 

- Burmistrz powiedział, że impreza specjalnie była tak krótka, żeby dzieci które występują nie 
musiały długo czekać, dodatkowo było bardzo gorąco i czas 2 godzin był wystarczający. 
Burmistrz dodał, że na przyszłość można się zastanowić nad trochę inną formuła, czy 
zagospodarowaniem czasu dzieciom w inny sposób. 



- Radny dodał, że nie chodzi mu o wydłużenie części artystycznej ale żeby można było pobyć 
i porozmawiać.  

Radny powiedział, ze mieszkańcy Osiedla Tarasy zwracają się z pytaniem o możliwość 
postawienie garaży. 

- Burmistrz powiedział, że można zwracać się do Urzędu Miasta w tej sprawie, na działce 
Miasta stawiane są w miarę zapotrzebowania garaże. 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała , że na listę osób chętnych do zabrania głosu 
wpisał się Pan Soroczyński Przewodniczący Osiedla. 

- Pan Soroczyński powiedział, że chciałby zabrać głos w sprawie sprzedaży działki za Osiedlu 
POM, powiedział, że razem z działką zostało sprzedane przejście z osiedla na przystanek 
MKS. Przewodniczący Osiedla zaproponował, żeby radni zorganizowali sesję wyjazdową i 
zobaczyli, że czy można znaleźć inne rozwiązanie tej sprawy. 

- Przewodnicząca Rady powiedział, że zostanie zorganizowana komisja objazdowa i radni 
zobaczą na miejscu jaka jest tam sytuacja. 

 

 Do punktu 19 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 26 marca 2019 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 16:22. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 
 
Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 

 

 


